

Brand Protection Group- Lebanon Rules for Joining	جمعية حماية المنتجات و العلامات التجارية- لبنان شروط الانتساب
<p><b>A. Applicants to the Association should:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Be an establishment, a company or a branch of a company or a representative office duly incorporated in Lebanon, having a commercial or marketing activity in Lebanon, provided that it is represented by its manager or by a Lebanese person properly appointed by proxy by the legal signatory of the company provided that the representative has not been convicted of any crime or felony.</li> <li>2. Be an association or a syndicate registered in Lebanon and having a similar activity to that of the Association or supporting its objectives.</li> <li>3. Deal in commerce or production or marketing of products in general and particularly of consumer products in Lebanon or in neighboring countries or in organizing its production or its licensing or its marketing through syndicates or administratively;</li> <li>4. Accept the Articles of the Association and its moral values and work in achieving its objectives;</li> <li>5. Not be seeking any personal benefit out of its becoming a member;</li> <li>6. Submit a written application together with all the required documents.</li> </ol> <p><b>B. The member must:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Pay the annual membership fees.</li> <li>2. Work towards achieving the objectives of the Association.</li> <li>3. Appoint its representative to attend the meetings of the General Assembly and carry out the requested services.</li> <li>4. Participate in the activities of the Association.</li> <li>5. Abide by all the duly taken resolutions of the Association.</li> </ol>	<p>أ- يشترط في من يرغب الانتساب إلى الجمعية أن يكون:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1- مؤسسة أو شركة أو فرع شركة أو مكتب تمثيلي مسجل أصولاً في لبنان وله نشاط تجاري أو تسويقي في لبنان على أن يمثل بمديره أو بشخص لبناني يتم تعيينه رسمياً بموجب تفويض من قبل المفوض بالتوقيع عن الشركة على أن يكون ممثل الشركة غير محكوم عليه بجرم أو جنحة شائنة.</li> <li>2- جمعية أو نقابة مسجلة في لبنان ولها نشاط مماثل لنشاط الجمعية أو تدعم أهدافها ومبادئها .</li> <li>3- يتعاطى بتجارة أو صناعة أو تسويق المنتجات عامة وخاصة المنتجات الاستهلاكية في لبنان أو الدول المجاورة أو تنظيم صناعاتها أو أجزائها أو تسويقها نقابياً" أو إدارياً".</li> <li>4- قابلاً" بنظام الجمعية وبمبادئها الأخلاقية وعاملاً" في سبيل تحقيق غايتها.</li> <li>5- لا يبغى أي مصلحة شخصية من جراء انتسابه إلى الجمعية.</li> <li>6- أن يكون قد قدم طلباً" خطياً" مع كامل المستندات المطلوبة.</li> </ol> <p>ب- على العضو أن :</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1- يدفع بدل الاشتراك السنوي.</li> <li>2- يعمل على تحقيق أهداف الجمعية.</li> <li>3- يفوض من يمثله لحضور اجتماعات الهيئة العامة ويقوم بالخدمات المطلوبة منه.</li> <li>4- يشارك في نشاطات الجمعية.</li> <li>5- يلتزم بجميع مقررات الجمعية المتخذة وفق الأصول النظامية.</li> </ol>